
 
 
 

Protokoll fört vid SK Kamraternas årsmöte  

Datum: 210424 

Klockan: 11.00 

Plats: Digitalt via Zoom 

 

§ 1. Mötets öppnande 

 Anton Åberg öppnar årsmötet.  

 

§ 2. Frågan om mötet blivit utlyst på korrekt sätt 

 Årsmötet finner att mötet blivit utlyst på korrekt sätt.  

 

§ 3. Val av ordförande för mötet 

 Anton Åberg väljs till mötesordförande 

§ 4. Val av sekreterare för mötet 

Katarina Ledin väljs till sekreterare för mötet 

§ 5. Val av två justerare, tillika rösträknare, som tillsammans med ordföranden justerar 

protokollet 

Gösta Svenn och Jesper Hamark väljs till justerare, tillika rösträknare. 

§ 6. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Katarina läser verksamhetsberättelsen för det gångna verksamhetsåret. 

§ 7. Revisorernas berättelse 

Martin Danerud läser revisorernas berättelse. 

Revisorerna tillstyrker att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.  

§ 8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen under den tid som revisionen omfattar 

Årsmötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.         

  



 
 
§9. Val av styrelsemedlemmar, samtliga för ett år 

Gösta Svenn läser valberedningens förslag. Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag 

nedan. 

Val av ordförande 

Årsmötet väljer Anton Åberg till ordförande (omval). 

Val av sekreterare 

Årsmötet väljer Katarina Ledin till sekreterare (omval). 

Val av kassör 

Årsmötet väljer Matti Svenn till kassör (omval) 

Val av övriga ledamöter (minst två och högst fyra ordinarie ledamöter) 

Årsmötet väljer Hans Svedberg och Georg Lappas till övriga ledamöter (omval på båda 

två). 

§10. Val av två revisorer och en revisorssuppleant för ett år 

Årsmötet väljer Martin Danerud (omval) till revisor och Ulf Nyberg (nyval) till revisorssuppleant. 

§11. Val av två firmatecknare för ett år (väljs bland styrelseledamöterna) 

Årsmötet väljer Anton Åberg och Matti Svenn till firmatecknare.   

§12. Val av två ledamöter till valberedningen för ett år 

Årsmötet väljer Gösta Svenn och Jesper Hamark till ledamöter i valberedningen (omval på båda 

två).  

§13. Ansökningar som kräver årsmötesbeslut 

Vi har inga nya ansökningar som ska göras. 

§14. Fastställande av medlemsavgift 

Årsmötet beslutar att låta medlemsavgiften vara oförändrad.  

Seniorer: 800 kr 

Pensionärer: 600 kr 

Stödmedlem: 300 kr 

Juniorer (upp till 18 år): 200 kr (100 kr per termin)                                

§15. Förslag som väckts av medlem eller styrelseledamot 

Inga förslag har inkommit. 

  



 
 
§16. Eventuella övriga diskussioner 

• När kan vi starta upp igen? 

Målsättningen är att starta upp till hösten. Vi följer dock Folkhälsomyndighetens 

rekommendationer.  

• Hur många lag i seriespelen? 

Inte fler än vad vi har för närvarande, det vill säga tre lag.  

• Flytta våra bankmedel från Nordea till Collector Bank 

Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att hitta ett lämpligt sätt att placera de pengar vi för 

närvarande har på Nordeas bankkonto. Collector Bank är ett alternativ, men styrelsen ska 

ta fram flera alternativ.  Styrelsen ska även kontakta revisorerna innan beslut att flytta 

pengarna tas. 

• 100-årsjubileumet 

Vi följer utvecklingen och får vara beredda på att skjuta upp firandet till våren 2022. 

§17. Mötets avslutande 

Anton avslutar mötet.  

 

 

Vid protokollet  Ordförande 

Katarina Ledin   Anton Åberg 

 

 

Justeras   Justeras 

Jesper Hamark  Gösta Svenn   

  

      

 

 


